
Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 
dňa 21.septembra 2016

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––

Prítomní:       Starosta obce: Ing. Martin Mach

Členovia OZ:    Prítomní:    Bc. Miroslava Kumová
Ing. Michaela Adamcová

         Ing. Ján Pšenák
Ing. Ondrej Novosad
Ján Žák
Peter Hošek

Neprítomný :              Ing. Ľubomír Michalík

Overovatelia zápisnice: Ing. Ján Pšenák
Ing. Michaela Adamcová

Kontrolórka obce:  JUDr. Jana Pšenková, PhD.

Hostia  obyvatelia Peťovky:  Luboš Richtárech,  Rudolf Holbík, Daniel Ďurža, Štefan 
Richtárech, Otto Richtárech, Emília Laššová, Viera Čerňanská, Júlia Kučerková, Alena 
Mitická, Radovan Marko, Elena Valková, Ján Gavenda, Marian Gabriel a manželka

         
                                                                               

PROGRAM:

     1. Zahájenie

     2. Kontrola uznesení

     3. Rekonštrukcia 2 miestnych komunikácii v Peťovke – informácia

     4. Dodatok č.1 k VZN č. 4/2012 o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve
obce Motešice

      5. Došlá pošta

      6. Rôzne

      7.  Záver



  1. Zahájenie – otvorenie zasadnutia

Otvorenie zasadnutia vykonal starosta obce Ing. Martin Mach. Privítal prítomných 
a oboznámil ich s programom. Program bol jednohlasne schválený a  pokračovalo sa podľa 
jednotlivých bodov programu. 

2. Kontrola uznesení

P. starosta prečítal prijaté uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa
17.08.2016.

U Z N E S E N I E č. 176/2016

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach 
j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
zápisnicu z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 17.08.2016. 
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 5 poslancov, za: 5, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.
       
3. Rekonštrukcia 2 miestnych komunikácii v Peťovke – informácia

P. starosta spolu s poslancami Obecného zastupiteľstva boli preveriť konkrétnu situáciu
miestnych komunikácii v obci Peťovka.
1. komunikácia na parcele č. 308 k rodinným domom p. Gackovej, p. Gabriela, p. Ďuržovej a 
p. Kučerkovej. 
2. komunikácia na parcele č. 1903/1 k rodinným domom p. Richtárechovej Janky, p. 
Kárnikovej a p. Paichelovej.
Po  obhliadke uvedených komunikácii poslanci skonštatovali, že komunikácie sú v 
havarijnomn stave a je nutná ich  oprava. Ing. Pšenák sa vyjadril, že aj lesy by sa mali 
podielať na spolufinancovaní opravy týchto komunikácii. I občania Peťovky zdôraznili, že 
tieto cesty zničili  len Lesy SR pri zvážke dreva. P.starosta prečítal list, ktorý zaslal Správe 
lesov.P. Daniel Ďurža podotkol, že treba pozerať i na to, akú záťaž budú mať vozidlá plné 
dreva, podľa toho treba i hrúbku asfaltu, aby sa hneď nezničil.

U Z N E S E N I E č. 177/2016

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
 j e d n o h l a s n e     s c h v a ľ u j e 
vyčlenenie sumy 5 668,18 Eur z rezervného fondu na opravu 2 miestnych komunikácii v obci 
Peťovka na parc.č. 308  a  parc.č. 1903/1  fi Stavcest, s,r,o, Bratislavská 51/123, Trenčín.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.



4. Dodatok č.1 k VZN č. 4/2012 o nakladaní s nájomnými bytmi vo 
vlastníctve  obce Motešice

P. starosta predložil poslancom OZ  Dodatok č.1 k VZN č. 4/2012 o nakladaní s nájomnými 
bytmi vo vlastníctve  obce Motešice , ktorým sa mení článok 7. Dodatok je vypracovaný 
písomne a je prílohou zápisnice.

U Z N E S E N I E č. 178/2016
Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach 
 j e d n o h l a s n e     s c h v a ľ u j e 
 Dodatok č.1 k VZN č. 4/2012 o nakladaní s nájomnými bytmi vo vlastníctve  obce Motešice.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.

 5. Došlá pošta

-Výzva č. V Prezídia Policajného zboru 2016 o bezpečnosti cestnej 
premávky
p. starosta informoval poslancov o zverejnení uvedenej výzvy, ktorá sa týka bezpečnosti 
cestnej premávky, v našom prípade ide o osadenie 2 meračov rýchlosti pri ihrisko a pri ZŠ

U Z N E S E N I E č. 179/2016  

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  
 j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie zo ŠR prostredníctvom rozpočtovej kapitoly 
Ministerstva vnútra SR podľa zákona č. 526/2010 Z.z. k výzve číslo V. Prezídia Policajného 
zboru 2016,
- výšku celkových oprávnených výdavkov na projekt vo výške 12 055,60 €,
- spolufinancovanie projektu vo výške 5% v sume  602,78 €.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.    

- žiadosť ZŠ s MŠ Motešice o finančný príspevok na realizáciu projektu „Zdravý životný
štýl“

p. starosta predložil poslancom žiadosť ZŠ s MŠ Motešice o finančný príspevok 66,- € na 
realizáciu projektu „Zdravý životný štýl“, ktorý prebieha v školskom roku 2016/2017.

U Z N E S E N I E č. 180/2016  

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  
 j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
finančný príspevok 66,- € pre ZŠ s MŠ Motešice na realizáciu projektu „Zdravý životný štýl“.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0. 



   
- žiadosť ZŠ s MŠ Motešice o schválenie prevádzky rannej družiny

p. starosta oboznámil poslancov o potrebe  prevádzky rannej družiny v ZŠ s MŠ Motešice v 
čase od 6.45 hod. do 7.15 hod.

U Z N E S E N I E č. 181/2016  

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  
 j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
prevádzku rannej družiny v ZŠ s MŠ Motešice v čase od 6.45 hod. do 7.15 hod.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.    

6. Rôzne

- delegovanie nového člena do Školskej rady ZŠ s MŠ Motešice
p. starosta predložil poslancom OZ návrh na delegovanie p. Michaely Ďuržovej, prechodne 
bytom Motešice 334 do školskej rady, nakoľko Bc. Miroslava Kumová sa vzdala funkcie v 
školskej rade.

U Z N E S E N I E č. 182/2016  

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  
 j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
delegovanie p. Michaely Ďuržovej, prechodne bytom Motešice 334 do Školskej rady v ZŠ s 
MŠ Motešice.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.    

- výstavba chodníka ku športovému areálu a parku
p. starosta spolu s projektantom p. Ševčíkom uskutočnili stretnutie ohľadom výstavby 
chodníka s dotknutými orgánmi: Správou ciest TSK a Dopravným inšpektorátom TN, 
odborom cestnej dopravy ohľadom prerokovania 2 alternatív: 
1. varianta – prekrytie kanála popri kasárňach + 2 prechody pre chodcov
2. varianta – chodník popri potoku + 1 prechod pre chodcov
Druhú alternatívu považujú za priaznivejšiu.

U Z N E S E N I E č. 183/2016  

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  
               p o v e r u j e   
starostu obce dať vypracovať projektovú dokumentáciu na výstavbu chodníka ku športovému 
areálu a parku podľa 2. varianty - chodník popri potoku + 1 prechod pre chodcov.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.    



- výmena podlahovej krytiny v budove Novej školy v Dolných Motešiciach
p. starosta informoval poslancov o potrebe výmeny podlahovej krytiny v budove Novej školy
v Dolných Motešiciach. Nakoľko sa jedná o veľkú podlahovú plochu, je potrebné celý povrch
prebrúsiť a krytinu nalepiť.

U Z N E S E N I E č. 184/2016  

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  
 j e d n o h l a s  n e      s ch v a ľ u j e
vyčlenenie sumy 1920,- € z rezervného fondu na výmenu podlahovej krytiny v budove Novej 
školy v Dolných Motešiciach podľa ponuky firmy Linotex, Obchodná 2504, Trenčianska 
Turná.
Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslancov, za: 6, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.    

- nový stavebný obvod pri škole
je vypracovaný projekt pre územné rozhodnutie a podaná žiadosť o vydanie územného 
rozhodnutia. Pracuje sa na vypracovaní projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie, 
prebieha vyjadrovanie dotknutých orgánov.

- voľný pohyb psov po obci
p. starosta informoval poslancov, že napriek niekoľkým upozorneniam v miestnom rozhlase 
sa naďalej vyskytuje voľný pohyb psov po obci. Preto bude voľný pohyb psov riešený 
finančnými pokutami v rámci správneho konania.

- potreba prijatia nového VZN o školskom obvode z dôvodu preplácania cestovných 
náhrad deťom ZŠ s MŠ Motešice.

- Ing. Novosad vystúpil s požiadavkou DHZ Motešice umiestniť starú zásahovú striekačku 
pred budovou OcÚ

- Ing. Pšenák – potreba doriešenia vývozu separovaného zberu, nakoľko zberné nádoby sú 
neustále plné
starosta obce informoval OZ, že táto vec sa rieši aj na úrovni mikroregiónu a prebiehajú 
rokovania so zberovou spoločnosťou

- diskusia občanov Peťovky

p. Otto Richtárech sa vyjadril k cintorínu v Peťovke – je potrebné opraviť vstupnú bránu, 
zvariť časť plota na cintoríne, opraviť márnicu – upevniť podbitie doskami. Starosta obce ho 
ubezpečil nakoľko na to pozabudol, že zabezpečí nápravu.



p. Rudolf Holbík požaduje upozorniť Lesy SR na zničenie ciest ich vozidlami pri zvoze 
dreva, doporučuje spevniť krajnicu oproti jeho nehnuteľnosti resp. spevniť dotknutý breh 
potoka a vždy osloviť Lesy SR aby zabezpečili vyčistenie komunikácie po zvoze dreva .

p. Daniel Ďurža vysvetlil občanom Peťovky, že nemôžu všetko čakať od starostu obce a 
hlavne každý by si mal sám udržiavať priestranstvo pred svojimi nehnuteľnosťami a 
spolupodielať sa na rôznych prácach. Zabezpečí drevo na opravu márničky.

p. Marian Gabriel hovoril o odcudzení zrkadla na križovatke na hlavnej ceste pod rybníkmi. 
Starosta obce o tomto probléme vie a situáciu rieši s kompetentnými orgánmi. A občas 
pokosiť okolie SAD zastávky pod rybníkmi.
p. Ján Gavenda vystúpil s požiadavkou opraviť pri jeho nehnuteľnosti zberný kanál, no tento 
by sa musel urobiť po celej dĺžke.

p. Alena Mitická apeluje na častejšie čistenie rigolu pri starej škole.

p. Elena Valková informovala o potrebe vybudovať rigol na komunikácii nad kaplnkou. 
Nakoľko je to obecná komunikácia Ocú prisľúbilo vybudovanie takéhoto zberného rigolu.

p. Radovan Marko upozornil p. Ľuboša Richtárecha na jeho pozemok za kaplnkou, ktorý je 
potrebné ohradiť z dôvodu pohybu detí k húpačke resp. ukončiť výkopové práce a zasypať 
výkop.

p. Ľuboš Richtárech navrhuje vpust miestneho potoka do kanalizácie zabezpečiť proti 
možnému pádu doň, variantným riešením by bolo osadenia zábradlia.

p. Štefan Richtárech – položil starostovi obce otázku, či je nutné aby obecný pracovník zvážal
smetné nádoby od niektorých občanov na zberné miesto vždy v deň zberu KO, nakoľko nie 
všetci sú imobilný resp. by to nemohli zvládnuť aj sami. 
Starosta obce ho ubezpečil, že situáciu ešte prehodnotí s dotknutými občanmi a prijmu sa 
opatrenia.

7. Záver

Program bol vyčerpaný, zasadnutie OZ bolo ukončené.

Overovateľ: Overovateľ: Starosta obce:       
Ing. Michaela Adamcová             Ing. Ján Pšenák                    Ing. Martin Mach

Zapísala 28.09.2016 Kopecká  Alena


